



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

Telephone Tel. : (852)-2461 1555 Fax : (852)-2464 6161 Email : mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/252

第 32 屆家長也敬師運動

啟啟者：

為發揚我國尊師重道的優良文化，及為莘莘學子樹立一個良好的敬師榜樣，教育局、家庭與學校合作事宜委員會（家校會）、香港教育城及星島日報將於 2025/2026 學年繼續合辦第 32 屆家長也敬師運動。讓家長籍「敬師卡」向教導他們子女的老師致以衷心謝意。敬請家長積極參與。詳情如下：

發放日期：	2026 年 1 月 16 日（星期五）
回收日期：	2026 年 1 月 23 日（星期五）或以前
負責老師：	李陽老師

備註：

- 優秀作品將於校內展示，以示鼓勵。
- 如有查詢，請致電 2461 1555 與李陽老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二六年一月十六日



Parents Circular 2025-2026/25

The 32nd “Parents-Also-Appreciate-Teachers”Drive

Dear Parents/Guardians,

To carry on our cultural tradition and to provide students with a good role model to show respect to their teachers, the Education Bureau, the Committee on Home-School Co-operation(CHSC), the Hong Kong Education City (EdCity) and Sing Tao Daily will join hands again in organizing the 32nd “Parents-Also-Appreciate-Teachers” Drive(PAAT Drive) in the 2025/2026 school year. Parents can express their gratitude to their children’s teachers by sending them the “Appreciation Card for Teachers”. Parents are encouraged to participate actively. The details are as follows:

Issue Date:	January 16, 2026 (Friday)
Submission Deadline:	On or before January 23, 2026 (Friday)
Teacher-in-charge:	Mr. Peter Li

Remarks:

1. Outstanding works will be displayed on campus as a form of encouragement.
2. If you have any inquiries, please feel free to contact Ms. Peter Li at 2461 1555.

Chan Yuet Ping

Principal

January 16, 2026